

# TGS - Referat Skabelon

**Udvalg:** Bestyrelse møde

**Referent:** Majbritt Fallesen

**Dato:** 19.03.2019

**Tilstedeværende:** Kenneth (KC), Per (PL), Majbritt (MF), Jesper (JS), Brian (BA), Mona Madsen (MM), Tomas Vilholm (TV), Anders Bruun Madsen (ABM), Anders Weber-Jensen (AWJ)

**Fraværende:**

Dagsordenspunkt	Konklusion	Ansvarlig	Deadline
1) Godkendelse af referat	<p>Godkendt.</p> <p>Opflg. vedr. skabe.: Der kan lejes 2 små skabe til 1 stort skabs pris.</p> <p>Der er gang i meter angivelse, der kommer et oplæg til mødet i april eller maj.</p> <p>Der er taget kontakt til bl.a. NovaSol vedr. sommerhusmedlemskaber.</p>		
2) Økonomi budget 2018/19 v. Flemming Stahl	<p>Orientering vedr. budget.</p> <p>Næste møde ses på evt. tiltag.</p>		
3) Nye golfregler	<p>Bestyrelsen har truffet en beslutning om at der IKKE indføres lokalregel i fht. lokalregel e 5.</p> <p>Skilte på 1. tee og 10. tee vedr. få enkle regler på banen, vis hensyn, luk igennem.</p>	BA/ PL	
4) Henvendelser fra medlemmer	<p>2 henvendelser, PL svarer.</p>		
5) Opdatering greenkeeper	<p>Banen er pt. lukket pga. meget vand.</p> <p>Orientering om arbejde og ansatte.</p> <p>Endnu ikke vand på sprinkleranlæg pga. frostskaede risiko, derfor heller ikke</p>	JS	

<p>6) Opdatering fra udvalgsansvarlige</p>	<p>vand til at vaske bolde endnu. Orientering vedr. vand på hul 4, og forsøg på at dræne.</p> <p>Juniorudvalg: møde den 26/3 Sponsorudvalg: Info vedr. reklameskilte til p-plads. Sportsudvalg: Mads er blevet formand. Træningssamling den 30/31-3. Seniorturnering til klubben d. 31/8-1/9. Turneringsudvalg: Oversigt over årets turneringer og sponsorer. Grønt lys for lyserød lørdag i oktober Møde i næste uge.</p> <p>Rekrutteringsudvalg: Der er forskellige tiltag. Diabetes golf, opslag på FB. GolfZilla betsilt til festuge 24/6+26/6, og en stand til Sørbymarkedet 30/5-2/6 Sørbymagle. Ældresagen, annonce vedr. golf i blad. Plastik rør til synliggørelse af antal nye medlemmer. Gaveæsker introduceres. 1000 kr. pr. nyt fuldtidsmedlemskab, i rabat til den der hverver medlemmet. Flyer til åbent hus lavet til omdeling.</p> <p>Baneudvalg: Har været ude og se på banen ifht. Klipping osv. Møde med baneservice, PL holder løbende kontakt.</p>	<p>MF BA  BA  AWJ  TV  BA/TV  PL</p>	
<p>7) Opdatering kontoret</p>	<p>Morten Olsen og Lars Bjerre er udtrådt af bestyrelsen.</p> <p>Sponsorat fra XL-Byg til at få broen renoveret. TN Byg, hjælper med udbedringen. Få restancer på kontingenter.</p> <p>Arbejder med rekruttering. Møde med Korsør er ved at blive etableret.</p>	<p>BA</p>	
<p>8) Konstituering af bestyrelse og FU</p>	<p>FU: Per, Kenneth og Anders W. Begynderudvalg: Kenneth.</p>		

9) Jobbeskrivelser bestyrelsen	Gennemgået og enkelte punkter tages på FU.	PL	
10) Evt	Gaver – opfølgning	BA/PL	
11) Næste møde	Den 9. april kl. 18.		

Per Laursen  
Formand

Kenneth Christensen  
Næstformand

Tomas Vilholm

Majbritt Fallesen

Mona Madsen

Anders Bruun Madsen

Anders Weber-Jensen